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Sandnes Friskole startet opp høsten 2004 og ble godkjent for 280 elever fordelt på barne -og 
ungdomstrinnet.  
 

I 2006 ble skolen omgjort til aksjeselskap og eies i dag av pinsemenighetene Betel på Hommersåk og 
Familiekirken på Ganddal.  
 

Aksjeselskapet kjøpte i 2007 eiendommen Elveosen 8, som har en tomt på ca.       
5 000 kvm og en bygningsmasse på 3.520 kvm.  

Innledning	av	Rektor	
Skoleåret	2019/2020	var	Sandnes	Friskole	sitt	16.	år	som	grunnskole	på	Ganddal.	Dette	skoleåret	vil	helt	klart	gå	
inn	i	historien	som	det	året	da	skole-Norge	ble	stengt	samtidig	som	opplæringen	skulle	fortsette.	Det	betydde	at	
undervisning	og	opplæring	i	klasserommet	ble	flyttet	til	de	digitale	plattformene.	All	kontakt	og	møter	måtte	
skje	gjennom	skjermen	(data/mobil/nettbrett).		
	
Hjemmeskolesituasjonen	ga	oss	nye	erfaringer	om	hvilket	potensial	som	ligger	i	bruk	av	nettet(skjermen).	
Samtidig	erfarte	vi	at	både	store	og	små	savnet	å	møtes	”face	to	face”	og	ikke	bare	via	skjermen.	
Det	reiser	seg	da	et	spørsmål	om	hvilken	plass	skjermen	skal	ha	i	barn	og	unges	liv,	i	både	skolen	og	i	hjemmet.		
	
For	ca.	10	år	siden	hadde	skjermen	(digital	kommunikasjon	og	sosialisering	via	nettet)	for	alvor	sitt	inntog	i	barn	
og	unges	hverdag.	I	senere	tid	er	det	registrert	flere	innlegg	og	reportasjer	knyttet	til	bekymring	om	barn	og	
unges	bruk	av	skjerm.	Det	kommer	signaler	fra	fagmiljøer	som	ser	negative	effekter	av	økt	skjermbruk	blant	
barn	og	unge.	Og	nylig	gikk	utdanningsministeren	ut	og	påpekt	at	det	ikke	må	legges	for	mye	opp	til	
undervisning	via	skjermbruk	i	skolen.		
	
Digitale	plattformer	(skjermen)	er	kommet	for	å	bli.	Derfor	blir	vi,	som	har	ansvar	for	barn	og	unges	oppvekst	og	
opplæring,	utfordret	til	å	finne	gode	løsninger	som	sikrer	at	skjermen	ikke	skader	barna	våre,	men	får	den	
passen	som	den	skal	ha	–	som	et	nyttig	verktøy.		
	
I	disse	tider	har	mange	kjent	på	hvilken	universell	verdi	det	har	å	møtes	fysisk,	ansikt	til	ansikt,	utenfor	
”fjesboken”	(og	andre	sosiale	digitale	treffpunkter).	I	Maslows	behovshierarki	er	fysisk	kontakt	ansett	som	et	av	
våre	mest	grunnleggende	behov.	Det	er	også	forsket	på	at	nyfødte	barn	som	ikke	får	fysisk	kontakt	ikke	vil	
overleve	særlig	lenge.	Så	istedenfor	å	gå	til	krig	mot	skjermen	bør	vår	strategi	være	å	tilby	noe	bedre	enn	
skjermen,	nemlig	samværet	”face	to	face”	sammen	med	de	viktigste	personene	i	barns	og	unges	liv,	nemlig	deg	
og	meg,	hjem	og	skole.		
	
I	vårt	møte,	utenfor	skjermen,	med	barn	og	unge	legger	vi	vekt	på	imøtekommenhet	og	tilstedeværelse	fordi	vi	
ønsker	kun	det	beste	for	den	enkelte,	samtidig	som	vi	vil	være	sanne	og	troverdige.	(mercy,	kindness	and	truth.	
Ord.3.3).		
Når	dette	preger	hvert	møte,	hvert	samvær,	hver	utfordring	som	oppstår	og	i	hvert	problem	som	må	løses,	vil	
rommet	utenfor	skjermen	bli	mer	og	mer	attraktiv.	Det	vil	form	den	enkelte	til	å	bli	karakterfaste	mennesker	
som	vil	bruke	og	forvalte	sine	evner	og	ressurser	også	utenfor	det	digitale	rommet.		

	
David	Andreas	Bjørge	

Rektor	
	
	

(Anbefalingene	over	er	rette	mot	generelle	prinsipper	og	ikke	en	anbefaling	om	å	bryte	myndighetens	retningslinjer	knyttet	til	smittevern)	
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Skolens	ledelse	og	administrasjon	
Lederteamet	har	bestått	av	David	Andreas	
Bjørge,	rektor	og	Sveinung	Bøe,	inspektør	for	
ungdomstrinnet	og	Bente	U.	Degnes	inspektør	
for	barnetrinnet.		
	
Andre	i	administrasjonen:	Simen	Rafoss	
driftsansvarlig/vaktmester,	Solbjørg	S.	Henriksen	
sosiallærer,	Gro	Haga	kontormedarbeider,	
Dagfinn	Stangeland	IT-ansvarlig.	
Spesialpedagogisk	koordinator	og	rådgiver	har	
dette	året	inngått	i	inspektørstillingene.		
Verneombud	har	vært	Dagfrid	Barth.	Tillitsvalg	
har	vært	Trygve	Vaka	og	Birgitte	Rosenberg.	

Styret	
I	løpet	av	skoleåret	har	det	vært	avholdt	4	
styremøter	og	en	generalforsamling.	
Generalforsamlingen	ble	avholdt	29.mai	2020.		
	
Styret	har	bestått	av:		
Sigmund	Kristoffersen	(styreleder),	Ole	Martin	
Eidevik	(eierrepresentant	for	Familiekirken),	
Øyfrid	Sofienlund	(eier	rep.),	Ann-Elin	
Gulbrandsen	(foreldrerepresentant),	Dagfrid	
Barth	(ansattes	representant	for	pedagoger),	
Simen	Rafoss	(ansattes	representant	for	ikke	
pedagoger),	Benjamin	Aasen (elevrepresentant)	
og	Harry	Nilsen	(representant	for	
bydelsutvalget).	
 

KFF	
Skolen	er	medlem	av	Kristne	Friskolers	Forbund	
(KFF)	hvor	et	av	basiskravene	er	at	skolen	er	
fundert	på	Bibelen	og	de	tre	artiklene	fra	den	
Apostoliske	trosbekjennelse	som	læregrunnlag.		
	
Sandnes	Friskole	AS	benytter	seg	av	KFFs	
kvalitets-	sikringssystem.		
	
Høsten	2019	deltok	Sigmund	(styreleder)	og	
David	(rektor)	på	lederkonferansen	i	regi	av	KFF.		
	
	

Elevene	
Ved	telledato	1.oktober	var	det	120	elever	ved	
skolen.	Fordelingen	var	70	elever	på	
barnetrinnet	og	50	elever	på	ungdomstrinnet.		
I	1.klasse	begynte	det	7	elever	ved	skolestart.		
	
Totalt	ble	det	søk	inn	41	nye	elever	til	
skoleåret	2019/2020.		
	
Våren	2020	ble	både	skriftlig	og	muntlig	
eksamen	avlyst.	

Elevråd	
Skolens	elevråd	har	bestått	av	en	representant	fra	
de	fleste	klassetrinn.		
Elevrådet	har	bestått	av	Ruth	Helen	(3.kl),	Julia	
Rob	(4.kl),	Daniel	(5.kl),	Mathilde	Svanes	(6.kl),	
Sigrid	(7.kl),	Elisa	TB	og	Mathias	(8.kl),	Linea	og	
Karen	Marie	(9.kl),	Esther	og	Benjamin	Aasen	
(10.kl).		
	
Trivselsleder	(TL)	
TL	er	et	tiltak	for	økt	inkludering	gjennom	
organisert	aktivitet	i	regi	av	elevene.	Solbjørg	S.	
Henriksen	(sosiallærer)	har	vært	leder	for	
programmet.		
Følgende	elever	har	vært	trivselsledere	gjennom	
skoleåret:		
4.klasse:	YeAdonai,	Ryon,	Even	og	Peter.	
5.klasse:	Amalia,	Bjørn	Kristian	og	Victor	Henrik.	
6.klasse:	Mikael,	Elias,	Ingrid	og	Emma.	
7.klasse:	Live,	Jonathan,	Anna	og	Hannah.	
8.klasse:	Mathias,	Cimone,	Samuel,	David,	Daniel	
og	Elias	TB.	
9.klasse:	Karen	Marie,	Marita,	Thomas	og	
Giovanna.	
10.klasse:	Tiril,	Emilie,	Rachel,	Marlene	og	Ingrid	
Alice.		
	
Kontaktlærer	for	elevrådet	og	for	trivselslederne	
har	vært	skolens	sosiallærer	Solbjørg	S.	
Henriksen.		
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Ansatte	
Skolen	har	hatt	totalt	47	ansatte	i	løpet	av	
skoleåret.		
Fordelingen	har	vært	36	kvinner	og	11	menn.	
Totalt	utgjør	dette	ca.	36	årsverk.	
	
Tre	ansatte	har	vært	i	videreutdanning	for	lærer	
med	støtteordning	fra	Udir.	To	har	tatt	videreutd.	
innen	matematikkfaget	og	en	innen	spes.ped.		
	

Utvikling	av	skolebygget	
I	løpet	av	høsten	og	våren	har	de	gamle	
administrasjonslokalene	blitt	omgjort	til	nytt	mat	
og	helserom.		
	

Sandnes Friskole AS 

Elveosen 8 
4323 Sandnes 

www.sandnes-friskole.no 

Økonomi	
Skolens	økonomiske	grunnlag	er	tilskudd	fra	staten	
basert	på	elevtelling	1.oktober	og	foreldrebetaling.	
	
Kalenderåret	2018	endte	driften	med	et	
underskudd.	Dette	var	som	ventet,	og	i	all	
hovedsak	forbundet	med	få	elever	på	
ungdomstrinnet	og	renovering	av	skolebygget.	
Skolens	drift	har	vært	solid	i	mange	år,	derfor	vil	
ikke	underskudd	få	nevneverdig	konsekvenser	for	
videre	drift.		

Avdeling	SFO	
Totalt	har	19	barn	benyttet	seg	av	SFO-tilbudet	
gjennom	skoleåret.	SFO-leder	har	dette	året	vært	
Arne	K.	Solheim.			

Foreldre	samarbeid	
FAU	
Ragnhild	Bøe	(1.kl),	Nadine	Berth	(2.og.3	kl),	
Elisabeth	Hestholm	(4.kl),	Stian	Ringdal	(5.kl),	
Trond	Sandanger	(6.kl),	Ann	Elin	Gulbrandsen	
(7.kl),	Inger	Olsson	(8.kl),	Lars	Egil	Espedal	
(9.kl),	Karina	Rasmussen	(10.kl),	 
	
Foreldremøter.	
Det	ble	avhold	et	foreldremøte	i	september.		
	
Dugnad.	
Det	ble	gjennomført	dugnad	lørdag	
21.september.		
Det	var	godt	oppmøte	og	god	stemning	denne	
dagen,	og	mye	godt	arbeid	ble	gjort	for	skolen.		

Arrangement	gjennom	året	
13.november	ble	det	arrangert	høsttakkefest	
for	alle	elevene	ved	skolen.	God	mat	og	god	
stemning	med	flotte	innslag	fra	elever	og	lærer	
preget	arrangementet.		
	
Åpen	skole	ble	avlyst	p.g.a.	corona.		


